



(2021年6月1日修訂)

石門訓練中心
惡劣天氣下的活動安排

寒冷天氣 10 度或以下		活動將會取消
強烈季候風信號		仍需到訓練中心報到 活動進行與否，由負責教練視乎場地的天氣情況而定
雷暴警告信號		
暴雨警告信號		
		活動將會取消
		
熱帶氣旋警告信號	1	仍需到訓練中心報到 活動進行與否，由負責教練視乎場地的天氣情況而定
	3	活動將會取消
	8	
	9	
10		
教育局宣佈學校停課		

* 如有關熱帶氣旋警告信號或暴雨信號於活動前兩小時取消，該天活動將如期舉行。







如因惡劣天氣或場地維修等問題而需取消活動，總會職員將通知受影響的參加者有關改期或補課安排，如未能安排改期或補課，參加者可申請退回全部 / 部分活動費用，並須於整項活動完結日期後 **30 天** 內提交退款申請。其他理由缺席訓練者，恕不獲安排補課或退款。

如有查詢，請與總會秘書處(電話：3618 7510 或 hkdba@hkolympic.org)聯絡。



(As at 1 June 2021)

Shek Mun Training Centre Arrangements under inclement weather

10 degrees or below		Activities will be cancelled.
Strong Monsoon Signal		Please arrive on time and the coach will decide whether the activity will commence according to the weather and training centre condition.
Thunderstorm Warning Signal		
Rainstorm Warning Signal		
		Activities will be cancelled.
		
Typhoon Signal	1	Please arrive on time and the coach will decide whether the activity will commence according to the weather and training centre condition.
	3	Activities will be cancelled.
	8	
	9	
10		
The Education Bureau announces class suspension of schools		

* If the related weather warning signal is cancelled **2 HOURS BEFORE** the activity commences, all the activities of the day will be held as scheduled.

Activities may be cancelled in case of inclement weather or emergency venue maintenance. HKCDBA will notify the participants of the subsequent arrangement as soon as possible. If the programme cannot be re-scheduled or arranged any compensatory session(s), participants may apply for full / partial refund from the Association. Participants should make the application for refund within 30 days after the completion date of the programme. NO refund or compensatory session will be arranged if participants are absent due to other reasons.

For enquiries, please contact HKCDBA Secretariat at 3618 7510 or hkdba@hkolympic.org